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PS 1/17 Bevaringsområder i sjø i Tvedestrand

Rådmannens forslag til vedtak

Alternativ 1.                                                                                                                
Kommunestyret ber om at dagens bevaringsområder med tilhørende forskrift forlenges med 10 
år. Prinsipalt forlenges Furøya forbudssone med tilhørende forskrift i 10 år, subsidiært omgjøres 
den til bevaringssone i 10 år.

Alternativ 2.                                                                                                                 
Kommunestyret ber om at dagens verneområder med tilhørende forskrift forlenges med 5 år.  
Prinsipalt forlenges Furøya forbudssone med tilhørende forskrift i 5 år, subsidiært omgjøres den 
til bevaringssone i 5 år.

Alternativ 3.    
Kommunestyret ber om at alle bevaringssonene med tilhørende forskrift forlenges med 10 år.  
Furøya forbudssone omgjøres til bevaringssone med samme regler for fisking som de andre 
bevaringssonene med varighet 10 år.

Alternativ 4.
Kommunestyret ber om at alle bevaringssonene med tilhørende forskrift forlenges med 5 år.  
Furøya forbudssone omgjøres til bevaringssone med samme regler for fisking som de andre 
bevaringssonene med varighet 5 år.

Alternativ 5.
Tvedestrand kommunestyre ber om at ingen av bevaringssonene eller forbudssonen forlenges.

                                                                                                                                             

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 31.01.2017 

Behandling
Kristian Knutsen fremmet følgende tillegg til alternativ 1 og alternativ 2

“Kommunestyret ber fiskeridirektoratet om at det åpnes for leppefiske langs land i ytre 
skjærgård bevaringssone. Dersom det tillates leppefiske, avgrenses fiskeområdet i et samarbeid 
mellom fiskeridirektoratet og havforskningsinstituttet. Leppefiske skal bare tillates for 
manntallsførte fiskere i den perioden lovverket tillater. Det er da en forutsetning at fisk som ikke 
kan omsettes, settes levende tilbake i sjøen. Det gjelder også alle andre arter av bifangst. Videre 
forutsettes det at fisket over tid er bærekraftig.”

Det ble først avgjort at tilleggsteksten skulle behandles sist ved voteringen.

Line Mørch fremmet alternativ 1
Kristian Knutsen fremmet alternativ 2
Knut Aall fremmet alternativ 4

Aalls forslag falt med 7 mot 2 stemmer

Ved alternativ votering mellom forslaget til Mørch og Knutsen ble Knutsens forslag vedtatt med 
5 stemmer, mot 4 stemmer for Mørchs forslag.



Tilleggsforslaget til Knutsen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer.

Innstilling

Kommunestyret ber om at dagens verneområder med tilhørende forskrift forlenges med 5 år.  
Prinsipalt forlenges Furøya forbudssone med tilhørende forskrift i 5 år, subsidiært omgjøres den 
til bevaringssone i 5 år.

Kommunestyret ber fiskeridirektoratet om at det åpnes for leppefiske langs land i ytre skjærgård 
bevaringssone. Dersom det tillates leppefiske, avgrenses fiskeområdet i et samarbeid mellom 
fiskeridirektoratet og havforskningsinstituttet. Leppefiske skal bare tillates for manntallsførte 
fiskere i den perioden lovverket tillater. Det er da en forutsetning at fisk som ikke kan omsettes, 
settes levende tilbake i sjøen. Det gjelder også alle andre arter av bifangst. Videre forutsettes det 
at fisket over tid er bærekraftig.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Morten Foss (Sp) fremmet forslag om at avstemmingsformen skulle være med navneopprop, jfr. 
vedtatt politisk reglement, punkt 8.7, avstemming, pkt. c.

Ved avstemming på dette punktet var det 8 som stemte for og 17 som stemte mot. I henhold til 
politisk reglement er det dermed vedtatt at det blir avstemming ved navneopprop (trengs kun 
minst 1/5 av stemmene for at en lik avstemmingsform er vedtatt). 

Morten Foss (Sp) fremmet følgende forslag med utgangspunkt i rådmannens alternativ 4:
Kommunestyret ber om at alle bevaringssonene med tilhørende forskrift forlenges med 5 år.  
Furøya forbudssone omgjøres til bevaringssone med samme regler for fisking som de andre 
bevaringssonene med varighet 5 år.
Yrkesfiskere som er oppført i manntallet, og som har tillatelse fra Fiskeridirektoratet til å fiske 
etter leppefisk og eventuelt ål, gis tillatelse til å drive dette fiskeriet i bevaringsområdene i 
Tvedestrand i den perioden Fiskeridirektoratet åpner for dette. All levendedyktig fangst som 
ikke skal beholdes skal umiddelbart settes tilbake i sjøen på fangststedet. 

Line Ø. Mørch (V) fremmet rådmannens alternativ 1:
Kommunestyret ber om at dagens bevaringsområder med tilhørende forskrift forlenges med 10 
år. Prinsipalt forlenges Furøya forbudssone med tilhørende forskrift i 10 år, subsidiært omgjøres 
den til bevaringssone i 10 år.

Knut B.Aall (H) fremmet følgende tilleggsforslag, dersom rådmannens alternativ 4 ble 
nedstemt:
Barn (under 16 år) kan fiske med stang fra land også i forbudssonen. 

Jan Dukene (TTL) ba om gruppemøte. 

Ved prøve avstemming etter gruppemøte ble det først stemt over første avsnitt i innstillingen fra 
utvalget (alternativ 2), Mørch sitt forslag (alternativ 1) og første avsnitt i Foss sitt forslag 
(alternativ 4) med slikt resultat:

- Mørch sitt forslag, rådmannens alternativ 1, fikk 15 stemmer; May Britt Lunde (Ap), 
Vidar H. Engh (Ap), Ragnvald Zwilgmeyer (Ap), Monica M. Guttrup (Ap), Kirsten L. 



Hegland (Ap), Espen Tegdan (Ap), Jan Dukene (TTL), Jan W. Nævestad (TTL), Arne 
Bjørnstad (TTL), Vidar Knutsen (TTL), Arne Martin Gjøseid (TTL), June A. Marcussen 
(V), Line Ø. Mørch (V), Åsta M. Evensberget (MPG) og Torleif Haugland (Krf).

- Utvalget sin innstilling, rådmannens alternativ 2, fikk 2 stemmer; Kristian Knutsen 
(TTL) og Bjarne Sundsdal (TTL).

- Foss sitt forslag, rådmannens alternativ 4, fikk 8 stemmer; Knut B. Aall (H), Ole 
Goderstad (H), Marianne Landaas (H), Anne Killingmo (Frp), Morten Foss (Sp), Aud 
Angelstad (Sp), Inger Klara Lilleholt Vaaje (Sp) og Herman Goderstad (Sp). 

Ved endelig avstemming ble det først stemt over første avsnitt i innstillingen fra utvalget 
(alternativ 2), Mørch sitt forslag (alternativ 1) og første avsnitt i Foss sitt forslag (alternativ 4) 
med slikt resultat:

- Mørch sitt forslag, rådmannens alternativ 1, fikk 15 stemmer, og vedtatt; May Britt 
Lunde (Ap), Vidar H. Engh (Ap), Ragnvald Zwilgmeyer (Ap), Monica M. Guttrup (Ap), 
Kirsten L. Hegland (Ap), Espen Tegdan (Ap), Jan Dukene (TTL), Jan W. Nævestad 
(TTL), Arne Bjørnstad (TTL), Vidar Knutsen (TTL), Arne Martin Gjøseid (TTL), June 
A. Marcussen (V), Line Ø. Mørch (V), Åsta M. Evensberget (MPG) og Torleif Haugland 
(Krf).

- Utvalget sin innstilling, rådmannens alternativ 2, fikk 2 stemmer, og falt; Kristian 
Knutsen (TTL) og Bjarne Sundsdal (TTL).

- Foss sitt forslag, rådmannens alternativ 4, fikk 8 stemmer, og falt; Knut B. Aall (H), Ole 
Goderstad (H), Marianne Landaas (H), Anne Killingmo (Frp), Morten Foss (Sp), Aud 
Angelstad (Sp), Inger Klara Lilleholt Vaaje (Sp) og Herman Goderstad (Sp). 

Ved endelig avstemming ble først stemt over punktet leppefiske, der det ble stemt over andre 
avsnitt i innstillingen fra utvalget og Moss sitt forslag med slikt resultat:

- Foss sitt forslag fikk 6 stemmer, og falt; Knut B. Aall (H), Anne Killingmo (Frp), 
Morten Foss (Sp), Aud Angelstad (Sp), Inger Klara Lilleholt Vaaje (Sp) og Herman 
Goderstad (Sp). 

- Utvalget innstilling, andre avsnitt, fikk 7 stemmer, og falt; Knut B. Aall (H), Anne 
Killingmo (Frp), Kristian Knutsen (TTL), Morten Foss (Sp), Aud Angelstad (Sp), Inger 
Klara Lilleholt Vaaje (Sp) og Herman Goderstad (Sp). 

Deretter ble det stemt over Aall sitt tilleggsforslag med slikt resultat:
- Aall sitt forslag fikk 8 stemmer, og falt; Knut B. Aall (H), Ole Goderstad (H), Marianne 

Landaas (H), Anne Killingmo (Frp), Morten Foss (Sp), Aud Angelstad (Sp), Inger Klara 
Lilleholt Vaaje (Sp) og Herman Goderstad (Sp).

Vedtak
Kommunestyret ber om at dagens bevaringsområder med tilhørende forskrift forlenges med 10 
år. Prinsipalt forlenges Furøya forbudssone med tilhørende forskrift i 10 år, subsidiært omgjøres 
den til bevaringssone i 10 år.



PS 2/17 Rom - og funksjonsprogram for ny barneskole på Lyngmyr

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre legger ut forslag til rom- og funksjonsprogram for ny barneskole på 
Lyngmyr (Ramsdalsmyra) til offentlig ettersyn i 3 uker, slik det foreligger.

Kommunestyre vedtar endelig rom- og funksjonsprogram for ny barneskole på Lyngmyr i 
aprilmøte 2017. 

Kommunestyret ber om det utredes nærmere hvilken prinsipiell klima-, miljø- og 
energiplattform som skolen skal bygges etter. Denne vurderingen med forslag til plattform 
legges frem for kommunestyret ved endelig behandling av rom- og funksjonsprogrammet. 

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 31.01.2017 

Behandling
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre legger ut forslag til rom- og funksjonsprogram for ny barneskole på 
Lyngmyr (Ramsdalsmyra) til offentlig ettersyn i 3 uker, slik det foreligger.

Kommunestyre vedtar endelig rom- og funksjonsprogram for ny barneskole på Lyngmyr i 
aprilmøte 2017. 

Kommunestyret ber om det utredes nærmere hvilken prinsipiell klima-, miljø- og 
energiplattform som skolen skal bygges etter. Denne vurderingen med forslag til plattform 
legges frem for kommunestyret ved endelig behandling av rom- og funksjonsprogrammet. 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstilling fra Livsløpskomiteen enstemmig vedtatt

Vedtak
Tvedestrand kommunestyre legger ut forslag til rom- og funksjonsprogram for ny barneskole på 
Lyngmyr (Ramsdalsmyra) til offentlig ettersyn i 3 uker, slik det foreligger.

Kommunestyre vedtar endelig rom- og funksjonsprogram for ny barneskole på Lyngmyr i 
aprilmøte 2017. 

Kommunestyret ber om det utredes nærmere hvilken prinsipiell klima-, miljø- og 
energiplattform som skolen skal bygges etter. Denne vurderingen med forslag til plattform 
legges frem for kommunestyret ved endelig behandling av rom- og funksjonsprogrammet. 



PS 3/17 Valg av konkurranseform for planlegging og bygging av ny 
barneskole

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre vedtar at prosjektet ny barneskole gjennomføres som en 
totalentreprise med beskrevet grunnlag.

Rådmannen får fullmakt til å gjennomføre prosessen med å kontrahere rådgivere, utførelse av 
skisseprosjektet og utkast til forprosjekt i tråd med vedtatt rom- og funksjonsprogram og vedtatt 
konkurranseform.

Utkast til forprosjektet blir lagt fram for kommunestyret til endelig godkjenning.

Saksprotokoll i Formannskap - 31.01.2017 

Behandling
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre vedtar at prosjektet ny barneskole gjennomføres som en 
totalentreprise med beskrevet grunnlag.

Rådmannen får fullmakt til å gjennomføre prosessen med å kontrahere rådgivere, utførelse av 
skisseprosjektet og utkast til forprosjekt i tråd med vedtatt rom- og funksjonsprogram og vedtatt 
konkurranseform.

Utkast til forprosjektet blir lagt fram for kommunestyret til endelig godkjenning.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Formannskapet enstemmig vedtatt

Vedtak
Tvedestrand kommunestyre vedtar at prosjektet ny barneskole gjennomføres som en 
totalentreprise med beskrevet grunnlag.

Rådmannen får fullmakt til å gjennomføre prosessen med å kontrahere rådgivere, utførelse av 
skisseprosjektet og utkast til forprosjekt i tråd med vedtatt rom- og funksjonsprogram og vedtatt 
konkurranseform.

Utkast til forprosjektet blir lagt fram for kommunestyret til endelig godkjenning.



PS 4/17 Søknad om utvidelse av Blåbærskogen Naturbarnehage AS 
med 18 plasser fra høsten 2017

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre avslår søknad fra Blåbærskogen Naturbarnehage AS om å få
tilskudd til 18 nye barnehageplasser (1 avdeling) f.o.m. august 2017 med bakgrunn i vedtatt 
budsjett for 2017 og økonomiplan for 2017-2020. 

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 31.01.2017 

Behandling
Jan Roger Ekedal stilte spørsmål ved sin habilitet og fratrådte (8 voterende).
Ekedal ble enstemmig erklært habil etter forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 
Ekedal gjeninntrådte (9 voterende). 

Ole Goderstad (H) fremmet rådmannens forslag med følgende tillegg: 
 Tvedestrand kommunestyre avslår søknad fra Blåbærskogen Naturbarnehage AS om å få
tilskudd til 18 nye barnehageplasser (1 avdeling) f.o.m. august 2017 med bakgrunn i vedtatt 
budsjett for 2017 og økonomiplan for 2017-2020. 
Søknaden fra Blåbærskogen Naturbarnehage AS tas opp til ny vurdering etter at budsjett for 
2018 er vedtatt. 

Rådmannens forslag med tillegg fra Goderstad ble tilrådd med 7 mot 2 stemmer. 

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre avslår søknad fra Blåbærskogen Naturbarnehage AS om å få
tilskudd til 18 nye barnehageplasser (1 avdeling) f.o.m. august 2017 med bakgrunn i vedtatt 
budsjett for 2017 og økonomiplan for 2017-2020. 

Søknaden fra Blåbærskogen Naturbarnehage AS tas opp til ny vurdering etter at budsjett for 
2018 er vedtatt. 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Ole Goderstad (H) fremmet forslag om følgende justering av siste avsnitt i innstillingen fra 
Livsløpskomiteen (redaksjonelle endring):
Søknaden fra Blåbærskogen Naturbarnehage AS tas opp til ny vurdering i forbindelse med 
budsjett for 2018. 

Morten Foss (Sp) fremmet følgende utsettingsforslag:
Saken utsettes til utredningen vedrørende barnehageplasser på Holt foreligger, jfr. vedtatt 
oversendelsesforslag i budsjettet for 2017.  

Utsettingsforslaget fra Foss enstemmig vedtatt. 



Vedtak
Saken utsettes til utredningen vedrørende barnehageplasser på Holt foreligger, jfr. vedtatt 
oversendelsesforslag i budsjettet for 2017.  



PS 5/17 Kommuneplanens arealdel 2017-29 - endelig behandling

Rådmannens forslag til vedtak
I medhold av PBL. §§11-15 vedtar kommunestyret revidert arealdel av kommuneplanen for 
2017 -29 slik den er fremlagt fra kommuneplanutvalget etter siste revisjoner den 6.12.2016 og 
31.1.2017 

Kommunestyret tar til etterretning at det er uavklart innsigelse til innspill 41 Askerøybukta, men 
vedtar at kommuneplanforslaget for øvrig skal gis rettsvirkning uavhengig av dette, jfr. 
PBL.§§11-16

Kommunestyret slutter seg for øvrig til kommuneplanutvalgets anbefaling om at følgende tema 
innarbeides i kommuneplanen så snart som mulig:

 Trasé for Kyststi, jf rapport 2012 (merknad fra fylkeskommunen).
 De viktigste friluftsområdene, jf kartlegging og verdisetting gjort av Tvedestrand kommune og 

Friluftsrådet Sør i 2015 (merknad fra fylkeskommunen). 
 Raet nasjonalpark (forslag, evt. vedtatt fredet område) 
 Hensynssone kulturmiljø (minimum et område omkring fredete bygninger/anlegg + 

Lundegårdene) (merknad fra fylkeskommunen)
 Avgrensinger av byggeområder der de kommer i konflikt med kjente fareområder (merknader fra 

NVE)
 Nærmere vurdering av kaste- og låssettingsplasser, samt strandnottrekk (merknad fra 

Fylkesmannen og Fiskeridirektoratet)

Endringene fremlegges kommunestyret for behandling når det er gjennomført nødvendig 
høringsprosess.  

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 31.01.2017 

Behandling
Flere representanter stilte spørsmål ved sin habilitet. Administrasjonen orienterte om at selv om 
representantene tidligere i prosessen har vært inhabile, og fratrådt ved behandling av det enkelte 
innspill i planen, så er de likevel habile til å behandle kommuneplanens arealdel som et samlet 
dokument. 

Knut Aall foreslo at teksten i parentes i kulepunkt 3 ble fjernet.

Aalls forslag ble enstemmig vedtatt

Knut Aall foreslo at kulepunkt 4 utgår, og blir erstattet med følgende forutsetning: “Kommunal 
kulturminneplan må utarbeides før det legges inn hensynssoner for kulturmiljø i planen.”

Aall forslag ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer.

Knut Aall ble enstemmig valgt til saksordfører til kommunestyrets behandling av saken.



Innstilling
I medhold av PBL. §§11-15 vedtar kommunestyret revidert arealdel av kommuneplanen for 
2017 -29 slik den er fremlagt fra kommuneplanutvalget etter siste revisjoner den 6.12.2016 og 
31.1.2017 

Kommunestyret tar til etterretning at det er uavklart innsigelse til innspill 41 Askerøybukta, men 
vedtar at kommuneplanforslaget for øvrig skal gis rettsvirkning uavhengig av dette, jfr. 
PBL.§§11-16

Kommunestyret slutter seg for øvrig til kommuneplanutvalgets anbefaling om at følgende tema 
innarbeides i kommuneplanen så snart som mulig:

 Trasé for Kyststi, jf rapport 2012 (merknad fra fylkeskommunen).
 De viktigste friluftsområdene, jf kartlegging og verdisetting gjort av Tvedestrand kommune og 

Friluftsrådet Sør i 2015 (merknad fra fylkeskommunen). 
 Raet nasjonalpark.
 Avgrensinger av byggeområder der de kommer i konflikt med kjente fareområder (merknader fra 

NVE)
 Nærmere vurdering av kaste- og låssettingsplasser, samt strandnottrekk (merknad fra 

Fylkesmannen og Fiskeridirektoratet)

Kommunal kulturminneplan må utarbeides før det legges inn hensynssoner for kulturmiljø i 
planen.

Endringene fremlegges kommunestyret for behandling når det er gjennomført nødvendig 
høringsprosess.  

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Knut B. Aall (H) var saksordfører og hadde en gjennomgang av saken. 

Line Ø. Mørch (V) stilte spørsmål om sin habilitet i forhold til Tangenbukta, da hun er gift med 
en av interessentene bak utbyggingsplanene i området (24 voterende). 
Hun ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6, 1 ledd, pkt. a, vedrørende punket 
om Tangenbukta, men enstemmig erklært habil for behandling av saken generelt, når punkt om 
Tangenbukta var avklart. 

Tangenbukta, område 17, (24 voterende):
Jan W. Nævestad (TTL) fremmet følgende endringsforslag:
Område 17 Tangenbukta skal fortsatt være regulert til næring.

Knut B. Aall (H) fremmet følgende presisering vedrørende område 17, Tangenbukta, jfr. 
innstillingen:
Kommunestyret ønsker fortsatt industrivirksomhet på Tangen, selv om vi nå endrer planformålet 
i Tangenbukta til en kombinasjon av næring og bolig. Fremtidige beboere i Tangenbukta må 
akseptere eventuelle ulemper med å etablere seg her i umiddelbar nærhet til et industriområde. 
Utbyggere i Tangenbukta må derfor selv ta kostnaden med å beskytte seg mot eventuelt støv, 
støy og lukt fra industriområde. Dette må hensynstas i den videre prosess for reguleringsplanen 
for Tangenbukta. 



Ved avstemming om Tangenbukta, område 17, ble det slikt resultat:
- Nævestads endringsforslag fikk 1 stemme, og falt.
- Aalls presisering til innstillingen fikk 23 stemmer, og vedtatt.

Generelt innstillingen, (25 voterende):
Line Ø. Mørch (V) fremmet følgende endringsforslag vedrørende punktet hensynssone 
kulturmiljø som eget kulepunkt:
Hensynssone kulturmiljø (minimum et område omkring fredete bygninger/anlegg + 
Lundegårdene) (merknad fra fylkeskommunen).

Ved avstemming ble det slikt resultat:
- Innstillingen fra utvalget fikk 18 stemmer, og vedtatt
- Mørchs forslag fikk 7 stemmer, og falt.

Vedtak
I medhold av PBL. §§11-15 vedtar kommunestyret revidert arealdel av kommuneplanen for 
2017 -29 slik den er fremlagt fra kommuneplanutvalget etter siste revisjoner den 6.12.2016 og 
31.1.2017 

Kommunestyret tar til etterretning at det er uavklart innsigelse til innspill 41 Askerøybukta, men 
vedtar at kommuneplanforslaget for øvrig skal gis rettsvirkning uavhengig av dette, jfr. 
PBL.§§11-16

Kommunestyret slutter seg for øvrig til kommuneplanutvalgets anbefaling om at følgende tema 
innarbeides i kommuneplanen så snart som mulig:

 Trasé for Kyststi, jf rapport 2012 (merknad fra fylkeskommunen).
 De viktigste friluftsområdene, jf kartlegging og verdisetting gjort av Tvedestrand kommune og 

Friluftsrådet Sør i 2015 (merknad fra fylkeskommunen). 
 Raet nasjonalpark.
 Avgrensinger av byggeområder der de kommer i konflikt med kjente fareområder (merknader fra 

NVE)
 Nærmere vurdering av kaste- og låssettingsplasser, samt strandnottrekk (merknad fra 

Fylkesmannen og Fiskeridirektoratet)

Kommunal kulturminneplan må utarbeides før det legges inn hensynssoner for kulturmiljø i 
planen.

Endringene fremlegges kommunestyret for behandling når det er gjennomført nødvendig 
høringsprosess.

Presisering, område 17, Tangenbukta:  
Kommunestyret ønsker fortsatt industrivirksomhet på Tangen, selv om vi nå endrer planformålet 
i Tangenbukta til en kombinasjon av næring og bolig. Fremtidige beboere i Tangenbukta må 
akseptere eventuelle ulemper med å etablere seg her i umiddelbar nærhet til et industriområde. 
Utbyggere i Tangenbukta må derfor selv ta kostnaden med å beskytte seg mot eventuelt støv, 
støy og lukt fra industriområde. Dette må hensynstas i den videre prosess for reguleringsplanen 
for Tangenbukta. 



PS 6/17 Iverksetting av vedtak fattet av kommunestyret i 2016

Rådmannens forslag til vedtak
Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av kommunestyrets vedtak i 2015 til 
orientering.

Saksprotokoll i Formannskap - 31.01.2017 

Behandling
På spørsmål fra Jan W. Nævestad (TTL) vedrørende status for sak 125, ambulansetjeneste i 
Tvedestrand, opplyste ass. rådmann at har hadde det skjedd en intern “glipp” ved at vedtaket 
ikke var sendt videre til styret for Østre Agder. Ass. rådmann beklaget dette sterkt og opplyste at 
vedtaket nå vil bli sendt. 

Rådmannens forslag enstemmig tilrådd

Innstilling
Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av kommunestyrets vedtak i 2016 til 
orientering.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Formannskapet enstemmig vedtatt

Vedtak
Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av kommunestyrets vedtak i 2016 til 
orientering.



PS 7/17 Nasjonal tilskuddsordning mot barnefattigdom - søknad 
om støtte for 2017

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommune søker på Nasjonal tilskuddsordning mot barnefattigdom - søknad om 
støtte for 2017.

Tvedestrand kommunestyre prioriterer prosjektene og søknadene i følgende rekkefølge:
1. Tvedestrand kommune – Frivilligsentralen og Familiehuset
2. Grimstad Røde kors 

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 31.01.2017 

Behandling
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd

Innstilling
Tvedestrand kommune søker på Nasjonal tilskuddsordning mot barnefattigdom - søknad om 
støtte for 2017.

Tvedestrand kommunestyre prioriterer prosjektene og søknadene i følgende rekkefølge:
1. Tvedestrand kommune – Frivilligsentralen og Familiehuset
2. Grimstad Røde kors 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Livsløpskomiteen enstemmig vedtatt

Vedtak
Tvedestrand kommune søker på Nasjonal tilskuddsordning mot barnefattigdom - søknad om 
støtte for 2017.

Tvedestrand kommunestyre prioriterer prosjektene og søknadene i følgende rekkefølge:
1. Tvedestrand kommune – Frivilligsentralen og Familiehuset
2. Grimstad Røde kors 

PS 8/17 Krav om lovlighetskontroll - vedtak om inhabilitet i sak 
153/16 i Tvedestrand kommunestyre

Rådmannens forslag til vedtak



Alternativ 1
Tvedestrand kommunestyre opprettholder sitt vedtak om inhabilitet for kommunestyre-
representanten Torleif Haugland i sak 153/16. Saken sendes over Fylkesmannen i Aust- og 
Vest-Agder for lovlighetskontroll.

Alternativ 2
Tvedestrand kommunestyre opprettholder ikke sitt vedtak om inhabilitet for kommunestyre-
representanten Torleif Haugland i sak 153/16.

Saksprotokoll i Formannskap - 31.01.2017 

Behandling
Torleif Haugland (Krf) reiste spørsmål om sin habilitet, og fratrådde (8 voterende).
Haugland ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6, 1 ledd, pkt. a. 

Jan W. Nævestad (TTL) og Marianne Landaas (H) fremmet rådmannens forslag alternativ 1.
Anne Killingmo (Frp) fremmet rådmannens forslag alternativ 2.

Ved avstemming ble det slikt resultat: 
 Nævestad og Landaas sitt forslag 8 stemmer, og innstilt.
 Killingmo sitt forslag fikk 1 stemme, og falt. 

Haugland tiltrådde (9voterende)

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre opprettholder sitt vedtak om inhabilitet for kommunestyre-
representanten Torleif Haugland i sak 153/16. Saken sendes over Fylkesmannen i Aust- og 
Vest-Agder for lovlighetskontroll.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Det ble gjort oppmerksom på at det 7 og ikke 8 som stemte på forslaget fra Nævestad og 
Landaas i formannskapet. 

Torleif Haugland (Krf) reiste spørsmål om sin habilitet, og fratrådte (24 voterende).
Haugland ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6, 1 ledd, pkt. a. 
Jostein Langballe (Krf) tiltrådde (25 voterende).

Jostein Langballe (Krf) fremmet rådmannens forslag alternativ 2:
Tvedestrand kommunestyre opprettholder ikke sitt vedtak om inhabilitet for kommunestyre-
representanten Torleif Haugland i sak 153/16.

Ved avstemming ble det slikt resultat:
- Innstillingen fra Formannskapet 20 stemmer, og vedtatt
- Forslaget fra Langeballe 5 stemmer, og falt.



Jostein Langballe fratrådte og Torleif Haugland tiltrådte (25 voterende). 

Vedtak
Tvedestrand kommunestyre opprettholder sitt vedtak om inhabilitet for kommunestyre-
representanten Torleif Haugland i sak 153/16. Saken sendes over Fylkesmannen i Aust- og 
Vest-Agder for lovlighetskontroll.



PS 9/17 17. mai-komité 2017

Rådmannens forslag til vedtak
Kommunestyret velger følgende representanter til 17. mai-komiteen for 2017:
 …………….. fra Formannskapet (1år)
 …………….. fra Formannskapet (2år)
 …………….. fra Livsløpskomiteen (1år)
 …………….. fra Livsløpskomiteen (2år)
 …………….. fra Eldrerådet (1år)

Som leder for 2017 velges: ……………………………
Rådmannen oppnevner en sekretær for komiteen.

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 31.01.2017 

Behandling
May Lill Skjeggedal (TTL) foreslo følgende representanter til 17. mai-komiteen for 1 år: 
Vidar Knutsen, Bjarne Sundsdal, Stine Rønbeck og May Lill Skjeggedal. 

Skjeggedals forslag ble enstemmig tilrådd

Innstilling
Kommunestyret velger følgende representanter til 17.mai-komiteen for 2017:

 Vidar Knutsen (1 år)
 Bjarne Sundsdal (1 år)
 Stine Rønbeck (1 år)
 May Lill Skjeggedal (1 år)
 ……………………………..

Som leder for 2017 velges: ……………………………
Rådmannen oppnevner en sekretær for komiteen.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Livsløpskomiteen enstemmig vedtatt med følgende tillegg:

- Senterpartiet v/Aud Angelstad velger det 5 medlemmet i komiteen innen 20.02.2017.
- Som leder for 2017 velges: May Lill Skjeggedal.

Vedtak
Kommunestyret velger følgende representanter til 17.mai-komiteen for 2017:

 Vidar Knutsen (1 år)
 Bjarne Sundsdal (1 år)
 Stine Rønbeck (1 år)
 May Lill Skjeggedal (1 år)
 Senterpartiet v/Aud Angelstad velger det 5 medlemmet i komiteen innen 20.02.2017.

Som leder for 2017 velges: May Lill Skjeggedal. 
Rådmannen oppnevner en sekretær for komiteen.



PS 10/17 Næringspolitisk handlingsplan 2017

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre vedtar Næringspolitisk handlingsplan 2017.

Saksprotokoll i Formannskap - 31.01.2017 

Behandling
Aud Angelstad (Sp) fremmet følgende endringsforslag til rådmannens forslag:

- Punktet “Jord- og skogbruksnæring” endres til “Jord-, skog- og fiskerinæring”.

Rådmannens forslag enstemmig tilrådd med endringsforslaget fra Angelstad.

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre vedtar Næringspolitisk handlingsplan 2017 med følgende endring:

- Punktet “Jord- og skogbruksnæring” endres til “Jord-, skog- og fiskerinæring”.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Formannskapet enstemmig vedtatt

Vedtak
Tvedestrand kommunestyre vedtar Næringspolitisk handlingsplan 2017 med følgende endring:

- Punktet “Jord- og skogbruksnæring” endres til “Jord-, skog- og fiskerinæring”.



PS 11/17 Søknad om fritak fra politiske verv

Rådmannens forslag til vedtak
Kommunestyre innvilger Vibeke Salvesen (V) permisjon fra sine politiske verv i Tvedestrand 
kommune fra 01.02.17 til 31.01.18. 

Saksprotokoll i Formannskap - 31.01.2017 

Behandling
May Britt Lunde (Ap) presiserte at det bør stå “permisjon” og ikke “fritak” i sakstittelen på 
denne saken. Dette ble tatt til etterretning. 

Rådmannen fikk i oppdrag å undersøke nærmere til kommunestyremøtet vedørende 
bestemmelsen i Kommuneloven om at minst 1 medlem av kontrollutvalget skal komme fra 
kommunestyret.  

Rådmannens forslag enstemmig tilrådd

Innstilling
Kommunestyre innvilger Vibeke Salvesen (V) permisjon fra sine politiske verv i Tvedestrand 
kommune fra 01.02.17 til 31.01.18. 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Formannskapet vedtatt med 24 mot 1 stemme

Vedtak
Kommunestyre innvilger Vibeke Salvesen (V) permisjon fra sine politiske verv i Tvedestrand 
kommune fra 01.02.17 til 31.01.18. 



PS 12/17 Godkjenning av Hovedplan for vann- og avløp i 
Tvedestrand kommune.

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre godkjenner utkast til “Hovedplan for vann og avløp”, slik den 
foreligger. Hovedplanen er utarbeidet i tråd med dagens planer for utbygginger i Tvedestrand 
kommune. Oppfølging av tiltakene i planen innarbeides i fremtidige budsjett og økonomiplaner. 
Det legges opp til at “Hovedplan for vann og avløp” rulleres hvert 4 år. 

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 31.01.2017 

Behandling
Under behandlingen ble det påpekt bekymring for badevannskvaliteten i Tjennaparken, og 
utvalget presiserte at det måtte være fokus på tiltak for å hindre forurensning i Tjenna.

Rådmannens forslag enstemmig tilrådd

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre godkjenner utkast til “Hovedplan for vann og avløp”, slik den 
foreligger. Hovedplanen er utarbeidet i tråd med dagens planer for utbygginger i Tvedestrand 
kommune. Oppfølging av tiltakene i planen innarbeides i fremtidige budsjett og økonomiplaner. 
Det legges opp til at “Hovedplan for vann og avløp” rulleres hvert 4 år. 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Teknikk-, plan og naturutvalg enstemmig vedtatt.

Vedtak
Tvedestrand kommunestyre godkjenner utkast til “Hovedplan for vann og avløp”, slik den 
foreligger. Hovedplanen er utarbeidet i tråd med dagens planer for utbygginger i Tvedestrand 
kommune. Oppfølging av tiltakene i planen innarbeides i fremtidige budsjett og økonomiplaner. 
Det legges opp til at “Hovedplan for vann og avløp” rulleres hvert 4 år. 



PS 13/17 Vedtak om fradeling etter jordlova - parsell på 92 dekar 
på gnr 90 bnr 4

Rådmannens forslag til vedtak
Kommunestyret godkjenner søknaden om deling av ubebygd skogteig på 92 dekar fra gnr 90 bnr 
4. Vedtaket gjøres med hjemmel i jordlova § 12.

Alternativt vedtak:

Kommunestyret avslår søknaden om deling av ubebygd skogteig på 92 dekar fra gnr 90 bnr 4. 
Vedtaket gjøres med hjemmel i jordlova § 12.

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 31.01.2017 

Behandling
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd. 

Kåre Haugås forlot møtet etter behandling av denne saken. 

Innstilling
Kommunestyret godkjenner søknaden om deling av ubebygd skogteig på 92 dekar fra gnr 90 bnr 
4. Vedtaket gjøres med hjemmel i jordlova § 12.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Teknikk-, plan og naturutvalg enstemmig vedtatt.

Vedtak
Kommunestyret godkjenner søknaden om deling av ubebygd skogteig på 92 dekar fra gnr 90 bnr 
4. Vedtaket gjøres med hjemmel i jordlova § 12.



PS 14/17 Reviderte vedtekter skolefritidsordningen

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre godkjenner vedlagte utkast til nye vedtekter for SFO i Tvedestrand 
gjeldende fra opptak pr. 01.08.2017. 

Kommunestyret godkjenner at satsen pr. dag pr. barn økes fra 100,- til kr. 200,- med virkning fra 
15.03.2017. 

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 31.01.2017 

Behandling
Monica M. Guttrup (AP) fremmet rådmannens forslag med følgende tillegg: 

Tvedestrand kommunestyre godkjenner vedlagte utkast til nye vedtekter for SFO i Tvedestrand gjeldende 
fra opptak pr. 01.08.2017. 
Kommunestyret godkjenner at satsen pr. dag pr. barn, og prisen for ferietilbud pr. barn pr dag økes fra 
100,- til kr. 200,- med virkning fra 15.03.2017. 

Betalingssatser og oppholds- intervall for SFO i Tvedestrand kommune vurderes og revideres før 
budsjett 2018. I denne sammenheng bør man også se på muligheten til 11 måneders betaling (ferier 
inkludert) og konsekvensene ved for sen henting av barn på SFO. Dagsats og ferietilbud bør også sees 
på i denne sammenheng. 

Rådmannens forslag med tillegg fra Guttrup ble enstemmig tilrådd

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre godkjenner vedlagte utkast til nye vedtekter for SFO i Tvedestrand 
gjeldende fra opptak pr. 01.08.2017. 
Kommunestyret godkjenner at satsen pr. dag pr. barn, og prisen for ferietilbud pr. barn pr dag økes fra 
100,- til kr. 200,- med virkning fra 15.03.2017. 

Betalingssatser og oppholds - intervall for SFO i Tvedestrand kommune vurderes og revideres før 
budsjett 2018. I denne sammenheng bør man også se på muligheten til 11 måneders betaling (ferier 
inkludert) og konsekvensene ved for sen henting av barn på SFO. Dagsats og ferietilbud bør også sees på 
i denne sammenheng. 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Livsløpskomiteen vedtatt med 24 mot 1 stemme.

Vedtak
Tvedestrand kommunestyre godkjenner vedlagte utkast til nye vedtekter for SFO i Tvedestrand 
gjeldende fra opptak pr. 01.08.2017. 
Kommunestyret godkjenner at satsen pr. dag pr. barn, og prisen for ferietilbud pr. barn pr dag økes fra 
100,- til kr. 200,- med virkning fra 15.03.2017. 

Betalingssatser og oppholds - intervall for SFO i Tvedestrand kommune vurderes og revideres før 
budsjett 2018. I denne sammenheng bør man også se på muligheten til 11 måneders betaling (ferier 



inkludert) og konsekvensene ved for sen henting av barn på SFO. Dagsats og ferietilbud bør også sees på 
i denne sammenheng. 



PS 15/17 Samarbeid om utvidet behandlingstilbud innen fysioterapi 
i Østre Agder

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre slutter seg til de 4 vedlagte samarbeidsavtalene om utvidet 
behandlingstilbud innen spesialitetene i fysioterapi. 

Rådmannen gis fullmakt til å beslutte lokalisering av driftshjemmel for psykomotorisk 
fysioterapi i Tvedestrand kommune etter en faglig vurdering.

Saksprotokoll i Formannskap - 31.01.2017 

Behandling
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre slutter seg til de 4 vedlagte samarbeidsavtalene om utvidet 
behandlingstilbud innen spesialitetene i fysioterapi. 

Rådmannen gis fullmakt til å beslutte lokalisering av driftshjemmel for psykomotorisk 
fysioterapi i Tvedestrand kommune etter en faglig vurdering.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Formannskapet enstemmig vedtatt

Vedtak
Tvedestrand kommunestyre slutter seg til de 4 vedlagte samarbeidsavtalene om utvidet 
behandlingstilbud innen spesialitetene i fysioterapi. 

Rådmannen gis fullmakt til å beslutte lokalisering av driftshjemmel for psykomotorisk 
fysioterapi i Tvedestrand kommune etter en faglig vurdering.



PS 16/17 Utpeking av medlemmer til nasjonalparkstyret for Raet 
nasjonalpark

Rådmannens forslag til vedtak
Kommunestyret utpeker
……………… som medlem til forvaltningsstyret for Raet nasjonalpark med
……………… som varamedlem.

Kommunestyret gir grunneiermøtet arrangert av Arendal kommune mandat til å utpeke 2 
grunneierrepresentanter med vararepresentanter til styret i Raet nasjonalpark.

Saksprotokoll i Formannskap - 31.01.2017 

Behandling
Jan W. Nævestad (TTL) foreslår Jan Dukene som medlem. Forslaget fikk 3 stemmer.
Kristin  L. Hegland (Ap) foreslår May Britt Lunde som medlem. Forslaget fikk 3 stemmer.
Torleif Haugland (Krf) foreslår June A. Marcussen som medlem. Forslaget fikk 3 stemmer.

Det ble ikke fremmet forslag om varamedlem, som følge et uavklart valg av medlem.
Saken sendes videre til kommunestyret uten ytterligere innstilling. 

Innstilling
Kommunestyret utpeker
……………… som medlem til forvaltningsstyret for Raet nasjonalpark med
……………… som varamedlem.

Kommunestyret gir grunneiermøtet arrangert av Arendal kommune mandat til å utpeke 2 
grunneierrepresentanter med vararepresentanter til styret i Raet nasjonalpark.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Jan W. Nævestad (TTL) fremmet følgende forslag:
Kommunestyret utpeker June A. Marcussen som medlem til forvaltningsstyret for Raet 
nasjonalpark med Jan Dukene som varamedlem.
Kommunestyret gir grunneiermøtet arrangert av Arendal kommune mandat til å utpeke 2 
grunneierrepresentanter med vararepresentanter til styret i Raet nasjonalpark.

Anne Killingmo (Frp) fremmet følgende forslag:
Kommunestyret utpeker June A. Marcussen som medlem til forvaltningsstyret for Raet 
nasjonalpark med Knut B. Aall som varamedlem.
Kommunestyret gir grunneiermøtet arrangert av Arendal kommune mandat til å utpeke 2 
grunneierrepresentanter med vararepresentanter til styret i Raet nasjonalpark.

Aud Angelstad (Sp) fremmet følgende forslag:



Kommunestyret utpeker May Britt Lunde som medlem til forvaltningsstyret for Raet 
nasjonalpark med Knut B. Aall som varamedlem.
Kommunestyret gir grunneiermøtet arrangert av Arendal kommune mandat til å utpeke 2 
grunneierrepresentanter med vararepresentanter til styret i Raet nasjonalpark.

June A. Marcussen (V) ba om gruppemøte.

Etter gruppemøte ble det først gjennomført en prøvevotering med følgende resultat:
- Nævestads forslag fikk 9 stemmer
- Angelstads forslag fikk 13 stemmer
- Killingmos forslag fikk 2 stemmer

Ved endelig avstemming ble de to forslagene som fikk fleste stemmer ved prøvevoteringen satt 
opp mot hverandre med slikt resultat:

- Nævestads forslag fikk 10 stemmer, og falt.
- Angelstads forslag fikk 15 stemmer, og vedtatt.

Vedtak
Kommunestyret utpeker May Britt Lunde som medlem til forvaltningsstyret for Raet 
nasjonalpark med Knut B. Aall som varamedlem.
Kommunestyret gir grunneiermøtet arrangert av Arendal kommune mandat til å utpeke 2 
grunneierrepresentanter med vararepresentanter til styret i Raet nasjonalpark.



PS 17/17 Godkjenning av kommunal vegnorm

Rådmannens forslag til vedtak
Kommunestyret vedtar «Kommunal vegnorm» av november 2016.

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 06.12.2016 

Behandling
Kare Haugaas forslo at saken utsettes til neste møte.

Forslaget til Haugaas ble enstemmig vedtatt

Innstilling
Saken utsettes til neste møte

Saksprotokoll i Kommunestyre - 13.12.2016 

Behandling
Teknikk, plan og naturutvalgets innstilling enstemmig vedtatt

Vedtak
Saken utsettes til neste møte

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 31.01.2017 

Behandling
Vidar Engh foreslo:

 Utbygger utarbeider forslag til skiltplan.
 Det legges inn krav til asfalttyper og tykkelse i vegnormen.
 Fortrinnsvis dimensjoneres veier med gjennomkjøringsmulighet slik at man slipper 

vendehammer/snuplass

Forslaget til Engh ble enstemmig vedtatt

Line Mørch foreslo:
 Det innarbeides krav til sykkelparkering ved offentlige bygg og anlegg, næringsbygg og 

leilighetsbygg.

Forslaget til Mørch ble enstemmig vedtatt.

Knut Aall foreslo:
 For at veier i et boligområde skal reguleres til offentlig veg, der kommunen skal overta 

vedlikeholdet når veien er bygd, bør feltet bygge opp under en tettstedsutvikling. Sideveier 
med mer enn 5 bo-enheter vil normalt ikke få kommunalt vedlikehold.



Forslaget til Aall ble enstemmig vedtatt

Vidar Engh ble enstemmig valgt som saksordfører ved kommunestyrets behandling av saken.

Innstilling
Kommunestyret vedtar «Kommunal vegnorm» av november 2016 med følgende tilføyelser som 
må innarbeides i normen:

 Utbygger utarbeider forslag til skiltplan.
 Det legges inn krav til asfalttyper og tykkelse.
 Fortrinnsvis dimensjoneres veier med gjennomkjøringsmulighet slik at man slipper 

vendehammer/snuplass
 Det innarbeides krav til sykkelparkering ved offentlige bygg og anlegg, næringsbygg og 

leilighetsbygg.
 For at veier i et boligområde skal reguleres til offentlig veg, der kommunen skal overta 

vedlikeholdet når veien er bygd, bør feltet bygge opp under en tettstedsutvikling. Sideveier 
med mer enn 5 bo-enheter vil normalt ikke få kommunalt vedlikehold.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Vidar Engh (Ap) var saksordfører og hadde en gjennomgang av saken. 

Innstillingen fra Teknikk-, plan og naturutvalg enstemmig vedtatt med den endringen at ordet 
“mer” i siste kulepunkt, siste setning, ble byttet ut med ordet “mindre”.

Vedtak
Kommunestyret vedtar «Kommunal vegnorm» av november 2016 med følgende tilføyelser som 
må innarbeides i normen:

 Utbygger utarbeider forslag til skiltplan.
 Det legges inn krav til asfalttyper og tykkelse.
 Fortrinnsvis dimensjoneres veier med gjennomkjøringsmulighet slik at man slipper 

vendehammer/snuplass
 Det innarbeides krav til sykkelparkering ved offentlige bygg og anlegg, næringsbygg og 

leilighetsbygg.
 For at veier i et boligområde skal reguleres til offentlig veg, der kommunen skal overta 

vedlikeholdet når veien er bygd, bør feltet bygge opp under en tettstedsutvikling. Sideveier 
med mindre enn 5 bo-enheter vil normalt ikke få kommunalt vedlikehold.



PS 18/17 Forskrift om tildeling av langtidsopphold og helse- og 
omsorgstjenester i institusjon

Rådmannens forslag til vedtak
Foreliggende forslag til forskrift om tildeling av langtidsopphold og helse- og omsorgstjenester i 
institusjon legges til grunn for høring i tråd med forvaltningslovens § 37.  Kommunestyret ber 
om at saken behandles endelig i mai 2017.  Forslaget legges ved som trykt vedlegg.

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 31.01.2017 

Behandling
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd

Innstilling
Foreliggende forslag til forskrift om tildeling av langtidsopphold og helse- og omsorgstjenester i 
institusjon legges til grunn for høring i tråd med forvaltningslovens § 37.  Kommunestyret ber 
om at saken behandles endelig i mai 2017.  Forslaget legges ved som trykt vedlegg.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Livsløpskomiteen enstemmig vedtatt

Vedtak
Foreliggende forslag til forskrift om tildeling av langtidsopphold og helse- og omsorgstjenester i 
institusjon legges til grunn for høring i tråd med forvaltningslovens § 37.  Kommunestyret ber 
om at saken behandles endelig i mai 2017.  Forslaget legges ved som trykt vedlegg.



PS 19/17 Endret søknad om leie av parkeringsplasser for 
Tvedestrand Fjordhotell.

Rådmannens forslag til vedtak
Alternativ 1.

1. Tvedestrand kommunestyre godkjenner at det inngås avtale med Tvedestrand Fjordhotell om 
leie av seks parkeringsplasser tvers av hotellet hele året.

2. Årlig leie er kr. 4000,- eks. mva. pr. plass. Total årlig leie blir kr. 24.000,- eks. mva. 
3. Leietiden settes til 2 år med gjensidig oppsigelsestid 3 mnd.
4. Årsbeløp for leie forskuddsbetales medio mars hvert år.
5. Rådmannen får fullmakt til å inngå leieavtale med eier av hotellet i tråd med vedtaket.

Alternativ 2.
1. Tvedestrand kommunestyre godkjenner at det inngås avtale med Tvedestrand Fjordhotell om 

leie av seks parkeringsplasser tvers av hotellet hele året.
2. Årlig leie er kr. 3000,- ekskl. mva. pr. plass. Total årlig leie blir kr. 18.000,- eks. mva. 
3. Leietiden settes til 2 år med gjensidig oppsigelsestid 3 mnd.
4. Årsbeløp for leie forskuddsbetales medio mars hvert år.
5. Rådmannen får fullmakt til å inngå leieavtale med eier av hotellet i tråd med vedtaket.

Alternativ 3.
Tvedestrand kommunestyre opprettholder tidligere vedtak av 18.03.2014 
Rådmannen får fullmakt til å inngå leieavtale med ny driver av hotellet i tråd med vedtak av 
18.03.2014

Alternativ 4.
1. Tvedestrand kommunestyre godkjenner at det inngås avtale med Tvedestrand Fjordhotell om 

leie av seks parkeringsplasser tvers av hotellet hele året. 
2. Leien settes er kr. 3000,- per måned i tiden 1.juni t.o.m. 31.august.
3. Leien settes er kr. 1200,- per måned i tiden 1.september t.o.m. 31.mai.
4. Total årlig leie blir kr. 19.800,- eks. mva. 
5. Leietiden settes til 2 år med gjensidig oppsigelsestid 3 mnd.
6. Årsbeløp for leie forskuddsbetales medio mars hvert år.
7. Rådmannen får fullmakt til å inngå leieavtale med eier av hotellet i tråd med vedtaket.

Saksprotokoll i Formannskap - 31.01.2017 

Behandling
Jan W. Nævestad (TTL) fremmet rådmannens forslag alternativ 1.

Kristin L. Hegland (Ap) fremmet følgende forslag:
Det avsettes 2 korttidsplasser på 15 minutter for av- og påstigning. Hotellet tilbys leie av 6 
parkeringsplasser i Bakkeskåt med alternative plasser i juli. Pris i henhold til alternativ 1, d.v.s. 
årlig leie på kr. 4000,- eks. mva. pr. plass.

Ved avstemming ble det slikt resultat:
 Nævestad sitt forslag fikk 3 stemmer og falt.
 Hegland sitt forslag fikk 6 stemmer, og tilrådd. 



Innstilling
Det avsettes 2 korttidsplasser på 15 minutter for av- og påstigning. Hotellet tilbys leie av 6 
parkeringsplasser i Bakkeskåt med alternative plasser i juli. Pris i henhold til alternativ 1, d.v.s. 
årlig leie på kr. 4000,- eks. mva. pr. plass.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Marianne Landaas (H) fremmet rådmannens forslag alternativ 1:

1. Tvedestrand kommunestyre godkjenner at det inngås avtale med Tvedestrand Fjordhotell 
om leie av seks parkeringsplasser tvers av hotellet hele året.

2. Årlig leie er kr. 4000,- eks. mva. pr. plass. Total årlig leie blir kr. 24.000,- eks. mva. 
3. Leietiden settes til 2 år med gjensidig oppsigelsestid 3 mnd.
4. Årsbeløp for leie forskuddsbetales medio mars hvert år.
5. Rådmannen får fullmakt til å inngå leieavtale med eier av hotellet i tråd med vedtaket.

Kristen L. Hegland (Ap) fremmet følgende tilleggsforslag til formannskapets innstilling:
Det gis tillatelse til parkering foran hotellet i tiden hvor Bakkeskåt er i bruk til arrangementer. 

Anne Killingmo (Frp) fremmet følgende tilleggsforslag til rådmannens forslag alternativ 1 
(fremmet av Marianne Landaas):
“med tillegg av å tilby dem 5 plasser med Ankerplassen såfremt de 6 plassene er opptatt. For 
dette tilbys kommunen kr. 500,- pr. plass hele året”.

Ved avstemming ble det først stemt over formannskapets innstilling med tillegget fra Hegland 
og Landaas sitt forslag med slikt resultat:

- Formannskapets innstilling med tillegget fra Hegland fikk 8 stemmer, og falt.
- Landaas sitt forslag fikk 17 stemmer, og vedtatt.

Tilleggsforslaget fra Killingmo falt med 23 mot 2 stemmer. 

Vedtak
1. Tvedestrand kommunestyre godkjenner at det inngås avtale med Tvedestrand Fjordhotell 

om leie av seks parkeringsplasser tvers av hotellet hele året.
2. Årlig leie er kr. 4000,- eks. mva. pr. plass. Total årlig leie blir kr. 24.000,- eks. mva. 
3. Leietiden settes til 2 år med gjensidig oppsigelsestid 3 mnd.
4. Årsbeløp for leie forskuddsbetales medio mars hvert år.
5. Rådmannen får fullmakt til å inngå leieavtale med eier av hotellet i tråd med vedtaket.



PS 20/17 Referatsaker

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 
- Avsluttende brev datert 26.0.17 til Tvedestrand kommune fra fylkesmannen i Aust- og 

Vest-Agder vedrørende tilsyn med folkehelsearbeidet.
- Referat fra styremøte i Østre Agders møte den 20.01.17. 
- Tilbud om KS Lokaldemokratiundersøkelse 2017, brev datert 13.01.17 fra KS. 

Med 19 mot 6 stemmer vedtok kommunestyret å sende en søknad om deltagelse i denne 
undersøkelsen. 



PS 21/17 Innspill til debatthefte fra KS-mellomoppgjøret 2017
Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand formannskap slutter seg til de innspillene og svarene som fremkommer i 
saksfremlegget vedrørende debatthefte fra KS for mellomoppgjøret for 2017. 

Vedtaket er gjort med bakgrunn i kommunelovens § 13, 1 ledd (hasteparagrafen) og punkt 11 i 
politisk reglement vedtatt av kommunestyret den 05.05.17. 

Saksprotokoll i Formannskap - 31.01.2017 

Behandling
June A. Marcussen (V) foreslår at saken blir lagt frem for kommunestyret, da kommunens 
innspill kan sendes inn etter den 07.02.17. Formannskapet sluttet seg til denne vurderingen 
enstemmig og innstillingen endres tilsvarende.

June A. Marcussen (V) foreslår at svar på spørsmål nr. 3 blir kun nei, og å ta bort setningen:
“det må være opp til KS å ta inn eventuelle endringer om det er behov for det”.

Marcussen sitt forslag ble enstemmig tilrådd

Innstilling
Tvedestrand formannskap slutter seg til de innspillene og svarene som fremkommer i 
saksfremlegget vedrørende debatthefte fra KS for mellomoppgjøret for 2017 med unntak av 
spørsmål 3, der svaret kun skal være nei.  

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling
Innstillingen fra Formannskapet enstemmig vedtatt med den endringen at ordet “formannskap” 
skiftes ut med ordet “kommunestyre”.

Vedtak
Tvedestrand kommunestyre slutter seg til de innspillene og svarene som fremkommer i 
saksfremlegget vedrørende debatthefte fra KS for mellomoppgjøret for 2017 med unntak av 
spørsmål 3, der svaret kun skal være nei.  

PS 22/17 Delegering av myndighet til å klage på vedtak vedr. 
endring av politidistriktets lokale struktur
Rådmannens forslag til vedtak



Kommunestyret delegerer til…………………………………..å vurdere om Tvedestrand 
kommune skal påklage Politidirektoratets vedtak av 13.01.17 om valg av administrasjonssted 
innen det nye Holt lensmannsdistrikt.

Saksprotokoll i Kommunestyre - 07.02.2017 

Behandling

Saksfremlegg med rådmannens forslag til vedtak ble delt ut i møtet. 

Ingen hadde merknader til at saken ble tatt opp til realitetsbehandling. 

Marianne Landaas (H) fremmet følgende forslag:

Kommunestyret delegerer til ordfører Jan Dukene å påklage Politidirektoratets vedtak av 
13.01.17 om valg av administrasjonssted innen det nye Holt lensmannsdistrikt.

Forslaget fra Landaas enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Kommunestyret delegerer til ordfører Jan Dukene å påklage Politidirektoratets vedtak av 
13.01.17 om valg av administrasjonssted innen det nye Holt lensmannsdistrikt.


